
VOORZITTER, 

 

VOOR ONS LIGT DE PROGRAMMA BEGROTING 2017. 

ZOALS EERDER DOOR MIJ GEZEGD, DEZE KEER EEN TRANSPARANTE EN DUIDELIJKE 

BEGROTING, HET WORDT ER MET DE JAREN STEEDS BETER OP. 

DANK DAARVOOR AAN COLLEGE EN AMBTENAREN. 

 

WAALRE LIGT OP STOOM! 

MAAR, EERLIJK IS EERLIJK, DEZE EN DE VORIGE RAAD HEBBEN DAARTOE DE AANZET 

GEGEVEN. MAAR, DAN MOET DAT NOG WEL GEREALISEERD WORDEN EN DAT DOET DIT 

COLLEGE. 

 

VEEL LANGLOPENDE DOSSIERS ZIJN OPGEPAKT EN NADEREN HUN BESLAG. 

 

IK NOEM ER EEN PAAR: 

 

EINDELIJK IS ER GESTART  MET DE BOUW VAN HET HUIS VAN DE GEMEENTE. VEEL TE 

LANG GEDUURD NATUURLIJK, MAAR DOOR INTERVENTIE VAN GROENLINKS, IK ZEG HET 

NOG MAAR EENS, KOMT HET STRAKS TOCH OP DE OUDE LOKATIE. EIND VOLGEND JAAR 

MOET DE BOUW KLAAR ZIJN, WAARNA OPLEVERING GEPLAND STAAT VOOR EERSTE 

KWARTAAL 2018, VOOR DE VERKIEZINGEN. VOORWAAR EEN KNAPPE PRESTATIE VAN 

HET PROJECTTEAM 

 

OOK DE BOUW VAN DE WILDEREN VORDERT GESTAAG, 

EEN JARENLANG TERUGKEREND DOSSIER, WAT, DOOR STEEDS MAAR WEER TE 

AGENDEREN, EINDELIJK TOT NIEUWBOUW HEEFT GELEID, DE AANHOUDER WINT, 

ZULLEN WE MAAR ZEGGEN. 

DAN HEBBEN WE IN ELKE KERN EEN BREDE SCHOOL, DAAR MOGEN WE TROTS OP ZIJN. 

 

DE BOUW VAN HET BASTION HOTEL IS GESTART. EINDELIJK KAN WAALRE ZIJN 

STEENTJE BIJDRAGEN AAN TOERISME IN DE REGIO. TE GEK VOOR WOORDEN DAT WE 

TOT NU TOE GEEN ACCOMODATIE VAN DEZE OMVANG HADDEN BINNEN ONZE 

GEMEENTEGRENZEN. 

EEN MOOIE BOOST OOK VOOR ONS DORP EN DE ONDERNEMERS IN DEZE BRANCHE. 

 

DE AANLEG VAN DE N69 MOET NOG BEGINNEN, MAAR INTUSSEN IS ER AL WEL EEN 

PROJECTMANAGER AANGESTELD, NAAR GOED VOORBEELD VAN HET GEMEENTEHUIS. 

DAARDOOR LOOPT WAALRE VOOR DE TROEPEN UIT EN KRIJGEN WE DE KANS ONZE 

WENSEN EN BEDENKINGEN RUIM OP TIJD IN TE BRENGEN. WINKELCENTRUM DENHOF 

WORDT DAARIN MEEGENOMEN. ER MOET EEN EINDE KOMEN AAN DE GROTE 

LEEGSTAND DAAR. IK ROEP HET COLLEGE OP MEE TE DENKEN MET NIEUWE 

ONDERNEMERS EN GOEIE INITIATIEVEN TE ONDERSTEUNEN EN TE BELONEN. 

 

WAALRE IS KARTREKKER VAN HET ONDERWERP DUURZAAMHEID IN DE REGIO. 

MET DE AFVALFIETS, WAARMEE WE HET LANDELIJK NIEUWS HAALDEN, DOEN WE DEZE 

POSITIE EER AAN. EN ER KOMTIS NOG VEEL MEER AAN.... 

 

DE KRACHT VAN WAALRE IS OOK IETS WAAR WE ONDERSCHEIDEND IN ZIJN.  

ZOVEEL ENTHOUSIASTE WAALRENAREN DIE MEEDENKEN OVER HOE ONS DORP NOG 

MOOIER EN BETER KAN WORDEN. 

OOK DE ENORME DEELNAME AAN DE CURSUS POLITIEK IS HIER EEN DIRECT GEVOLG 

VAN. HOE MOOI KAN HET ZIJN. 

 

ONLANGS IS GOEDVOORMEKAAR VAN START GEGAAN. MOOI OM TE ZIEN HOE JONG EN 

OUD HIER MEKAAR VINDT. SLIM OOK OM EEN BEKENDE JONGE WAALRENAAR 

HIERVOOR TE ENTHOUSIASMEREN. 

DE ENORME OPKOMST SPRAK VOOR ZICH. 



EEN MOOI BEGIN OOK VOOR DE LUMENSGROEP DIE EEN EIND MAAKT AAN EEN 

JARENLANG HOOFDPIJNDOSSIER. ONS KLOOSTER BLIJFT BEHOUDEN VOOR DE 

WAALRESE GEMEENSCHAP. 

 

DE OUDEREN EN HULPBEHOEVENDEN WORDEN IN AALST EN WAALRE GOED 

OPGEVANGEN. IN WAALRE NEFFE DE KERK, IN AALST IN DE PRACHT. DAT PAST BIJ EEN 

ZORGENDE, MAAR OOK VERGRIJZENDE GEMEENTE. 

EN NATUURLIJK BEN IK SUPERTROTS OP DE PRACHT. TERECHTE WINNAAR VAN EEN 

ORANJE APPELTJE. HET BEZOEK VAN MAXIMA OP 2 DECEMBER IS DAAR EEN PRACHTIG 

GEVOLG VAN. 

 

MAAR, VOORZITTER, NA AL DEZE LOFTUITINGEN ZIJN ER OOK ZORGEN. 

ONS SOCIAAL DOMEIN HEEFT GROTE UITGAVEN GEHAD EN NOG STEEDS IS NIET 

DUIDELIJK WAT NOU PRECIES DE REDENEN EN DE CIJFERS ZIJN. 

GELD OP DE PLANK LATEN LIGGEN, WAT OOK VEELVULDIG GEBEURT EN INWONERS IN 

DE KOU LATEN STAAN IS NATUURLIJK OOK GEEN OPTIE, MAAR HIER ZAL ECHT MEER 

DUIDELIJKHEID EN BEHEERSING VAN DE KOSTEN MOETEN KOMEN, WANT DIT KUNNEN 

WE GEEN JAREN VOLHOUDEN! 

 

EN DAT VOORZITTER, BRENGT ME OP DE CIJFERS VAN DEZE BEGROTING. 

WANT AL IS DEZE SLUITEND, RIANT IS HET NIET. VEEL ONVERWACHTE UITGAVEN 

KUNNEN WE ER ECHT NIET BIJ HEBBEN. 

 

EN DIE KOMEN ER WEL. 

IK DENK MAAR AAN DE OPVANG VAN STATUSHOUDERS, WE HEBBEN ER NOG EEN 

AANTAL TE GAAN. HET AZC IS NU VAN DE BAAN, MAAR DAT ZOU ZOMAAR ANDERS 

KUNNEN WORDEN, ZOLANG DE ECHTE, GLOBALE OORZAKEN NIET WORDEN OPGELOST. 

 

VOORZITTER, ER IS NOG EEN DOSSIER WAAR IK EEN BEETJE MOEDELOOS VAN WORD 

EN DAT IS HET OPENBAAR VERVOER IN ONZE GEMEENTE. 

VERSCHILLENDE KEREN HEB IK MOTIES INGEDIEND OVER DIT ONDERWERP, DE 

LAATSTE KEER TIJDENS DE BEGROTINGSBEHANDELING VAN 2014, MET NAME OVER DE 

CONCESSIE 2016. EN ALS JE NU NAAR HET RESULTAAT KIJkT VAN DIE CONCESSIE DIE 

IN DECEMBER VAN START GAAT, DAN LIJKT HET ECHT OF WAALRE HEEFT ZITTEN 

SLAPEN. WEER IS HET OV IN ONS DORP ER BEKAAID VAN AFGEKOMEN. REGELMATIG 

WORD IK AANGESPROKEN DOOR BURGERS DIE ZICH BEKLAGEN OVER HET SLECHTE 

OPENBAAR VERVOER IN ONS DORP. IEDEREEN IN ONZE REGIO HEEFT ZIJN MOND VOL 

VAN SMART MOBILITY, MAAR HIER ZIEN WE ER NIETS VAN TERUG. WAAROM GEEN 

KLEINE ELEKTRISCHE BUSSEN INGEZET?  

ER WORDT ALLEEN MAAR GEPRAAT OVER HOGE SNELHEIDSLIJNEN, MAAR WAT HEEFT 

DE BURGER DAARAAN? ZEKER IN EEN VERGRIJZENDE GEMEENTE ALS DE ONZE. EN JA, 

ER RIJDT EEN BUURTBUS, MAAR NIET SAVONDS EN NIET IN HET WEEKEND. IK BLIJF 

GEEN MOTIES INDIENEN, GRAAG HOOR IK VAN HET COLLEGE WAT NU GEDAAN IS OM 

BUSLIJNEN VOOR WAALRE TE BEHOUDEN.  

 

VOORZITTER, TOT SLOT: 

IK BEN TROTS OP WAALRE WAAR IK AL 35 JAAR MAG WONEN EN TEGENWOORDIG OOK 

WERKEN.  

ONDERDEEL VAN BRAINPORT OF NOG MOOIER MAINPORT. 

 

ER LIGGEN NOG VEEL UITDAGINGEN, MAAR WAALRE IS GOED OP STOOM. 

 

 

 

 


